

Maria On 歐陽

Managing Associate
Hong Kong

+852 3656 6144 +852 6137 9996.
maria.on@ogier.com

VCard



Areas of expertise

Dispute Resolution



Legal



Restructuring and Corporate Recovery



Enforcement of Judgments and Awards

Fraud and Asset Tracing

Background and experience

Maria has significant trial and hearing experience, including representing clients in appellate courts and in arbitration proceedings in Hong Kong. Maria has also appeared as counsel in proceedings in New Zealand.

Over the course of her career, Maria has represented clients in cases involving fraud, shareholder disputes, breach of trust and fiduciary duties, dishonest assistance, conspiracy, professional negligence, and disputes with regulatory bodies.

Prior to joining Ogier, Maria was a senior associate at an international law firm in Hong Kong.

Maria graduated from Victoria University of Wellington in 2010 with Bachelor degrees in Law, Accounting and Finance. She subsequently completed a Master of Laws at the University of Cambridge in 2011, before starting her legal career at Chapman Tripp in New Zealand. Maria relocated to Hong Kong in 2014.

Maria is a Registered Foreign Lawyer regulated by the law society of Hong Kong.

Admitted in:

2015 - Hong Kong (non practising)

2012 - New Zealand

Profile (Simplified Chinese)

Maria 曾於 2010 年獲維多利亞大學頒發法律、會計及金融學士學位。她隨後於 2011 年獲劍橋大學頒發法律碩士學位，隨後在紐西蘭的 Chapman Tripp 開始其法律職業生涯。Maria 於 2014 年搬遷至香港。

Maria 曾於 2010 年獲維多利亞大學頒發法律、會計及金融學士學位。她隨後於 2011 年獲劍橋大學頒發法律碩士學位，隨後在紐西蘭的 Chapman Tripp 開始其法律職業生涯。Maria 於 2014 年搬遷至香港。

Maria 曾於 2010 年獲維多利亞大學頒發法律、會計及金融學士學位。她隨後於 2011 年獲劍橋大學頒發法律碩士學位，隨後在紐西蘭的 Chapman Tripp 開始其法律職業生涯。Maria 於 2014 年搬遷至香港。

Maria 曾於 2010 年獲維多利亞大學頒發法律、會計及金融學士學位。她隨後於 2011 年獲劍橋大學頒發法律碩士學位，隨後在紐西蘭的 Chapman Tripp 開始其法律職業生涯。Maria 於 2014 年搬遷至香港。

Maria 曾於 2010 年獲維多利亞大學頒發法律、會計及金融學士學位。她隨後於 2011 年獲劍橋大學頒發法律碩士學位，隨後在紐西蘭的 Chapman Tripp 開始其法律職業生涯。Maria 於 2014 年搬遷至香港。

Tripp Maria 2014

0000:

2015 –

2012 –

Examples of work

[View more examples of work](#)

8 July 2022

Cross-border Ogier team advises joint liquidators... appointed over cryptocurrency hedge fund Three Arrows Capital Limited

Grant Carroll

Team: Justin Davis, Sarah Latham, Maria On, Alan Wong, Shane Quinn, Romauld Johnson, and 1 more

British Virgin Islands, Hong Kong

Case

News and insights

[Find out more](#)



23 February 2023

On (Maria On) Dispute resolution specialist Maria On promoted to managing associate at Ogier

News



23 February 2023

Dispute resolution specialist Maria On promoted to Managing Associate at Ogier

27 September 2022

Litigation case update: when will a parent company have to give disclosure of a subsidiary's documents

Michael Snape

Team: Maria On, Gemma Lardner, Christopher Levers, Oliver Payne, Jeremy Snead

📍 Cayman Islands

Insight

15 August 2022

🇨🇰 Cayman Islands welcomes introduction of reforms to restructuring regime (Simplified Chinese)

Oliver Payne

Team: Michael Snape, Maria On, Joey Cheung, Kay Cheng

📍 Cayman Islands, Hong Kong

Insight

8 July 2022

Cross-border Ogier team advises joint liquidators appointed over cryptocurrency hedge fund

Grant Carroll

Team: Justin Davis, Sarah Latham, Maria On, Alan Wong, Shane Quinn, Ada Chan, and 2 more

📍 British Virgin Islands, Hong Kong

News

